
Mgr. Ing. Miroslav Frank 

 

 

 

Harvardský průmyslový holding a.s. – v likvidaci 
 

Uhelný trh 414/9,  

110 00 Praha 1 - Staré Město 

V Praze dne 10. 06. 2020 

 

Věc:  Požadavky na vysvětlení 

 

Společnost svolala řádnou valnou hromadu Společnosti s datem konání 12. června 2020 od 

15:00 hod. v hotelu Olšanka, na adrese Táboritská 23/1000, Praha 3, PSČ 130 00 s následujícím 

programem: 

 

1. Zahájení valné hromady, kontrola usnášeníschopnosti a volba orgánů valné hromady  

2. Zpráva likvidátorů o činnosti Společnosti a o stavu jejího majetku za rok 2019  

3. Zpráva představenstva  

4. Zpráva dozorčí rady  

5. Schválení účetní závěrky Společnosti za rok 2019  

6. Rozhodnutí o naložení s výsledkem hospodaření společnosti  

7. Rozhodnutí o snížení základního kapitálu společnosti zrušením vlastních akcií  

8. Určení auditora k provedení povinného auditu pro účetní období kalendářního roku 2020  

9. Závěr 

 

Jako akcionář společnosti budu na valné hromadě požadovat následující informace, na které 

budou požadována vysvětlení v průběhu konání valné hromadě. Některé požadavky               na 

vysvětlení, které jsou mi známy již nyní, proto podávám s předstihem, aby se představenstvo 

mohlo na valnou hromadu řádně připravit. 

 

1. Co je příčinou ztráty uvedené na ř. 55 výkazu zisku a ztráty v plném rozsahu -7,327 mil. 

Kč? Uveďte hlavní důvody? 

 

Nejvýznamnější nákladové položky: 

1 687 364,52 právní služby 

1 234 200,00 odměna likvidátora 2017, 2018, 2019 

588 500,00 zajištění úpisu akcií 

2 418 284,00 přeměna akcií  

250 000,00 Audit 2018 

137 246,55 Valná hromada 2019 

6 315 595,07  
 

 

2. Z čeho se skládají dlouhodobé závazky na ř. 122 RAV ve výši 17,123 mil. Kč, proč 

došlo k jejich dvojnásobnému navýšení? 



13,2 mil jistina úvěru od EUROhost, 3,9 mil úroky z úvěru EUROhost. Došlo k navýšení 

úvěru o 8 mil, což odpovídá vykázané ztrátě. 

 

3. Z čeho se skládají krátkodobé závazky na ř. 126 RAV ve výši 7,318 mil. Kč, proč došlo 

k jejich navýšení  z  5,531 mil. Kč?  

 

Jde o zvýšení o 1,8 mil Kč a kde nejvýznamnější jsou dohadné účty pasivní, kde jsou 

zaúčtovány nezaplacené zálohy na odměny likvidátorů1,2 mil a neuznaný nárok na 

odpočet DPH, kde jsme se odvolali.  

 

4. Naše společnost přijala proti upsání akcií z navýšení základ. kapitálu částku 25 mil. Kč, 

na co byly tyto finanční prostředky použity, prosíme o určení hlavních oblastí výdajů a 

jejich objemy. 

 

Ke splacení části úvěru. 

 

5. Dle tvrzení likvidátorů velký podíl v HPH stále drží matka Viktora Koženého ( bod 

2.10.11. zprávy likvidátorů). Jak velký je tento podíl, kolik akcií? 

 

Informace o podílu MUDr. Chvatíkové je osobní informaci, kterou nelze takto sdělit. 

Lze uvést, že se podíl  této akcionářky spolu se společnostmi, které dle svého 

prohlášení ovládá, snížil po navýšení základního kapitálu v roce 2018 o více než 

polovinu.   

 

6. Které spory, smíry či dohody o narovnání byly ukončeny v roce 2019 a s jakým 

výsledkem? 

 

Tento dotaz je zcela obsažen ve zprávě likvidátorů.  

7. Které pohledávky jsou, dle představenstva, dobytné a v jakém objemu, prosím o dílčí 

vyčíslení? 

 

Tento dotaz je zcela obsažen ve zprávě likvidátorů. Vedení společnosti označuje za 

dobytné pohledávky takové spory, kde existuje pravděpodobnost, že v případě 

úspěšného završení soudního sporu bude možné takovou vyhranou pohledávku uspokojit 

z konkrétního majetku. Např. bod 3.3 zprávy likvidátorů. Jak je však známo a je zřejmé 

ze zprávy likvidátorů, spory o majetek jsou vedeny již velmi dlouhou dobu a úspěšnost 

v soudním sporu nelze jakkoli predikovat.  

8. Vzhledem ke zveřejněné informaci, že poštovné za dopis všem akcionářům, kde byli 

akcionáři informováni o rozhodnutí valné hromady ze dne 27.6.2019. Jen náklady na 

rozeslání písemných výzev činily 2.027.607,- Kč. 

Požadujeme k tomuto tématu další doplňující informace za rok 2019: 

• Náklady na pracovníky vykonávající výdej akcií  

• Náklady na pronájem prostor k výdeji akcií 

• Náklady na rezervační systém Reenio (pořízení, programování a provoz, atd.) 

• Náklady na materiál (počítače, tiskárny, papír, tonery,atd.) 

• Náklady za návrh designu akcie 



 

 

 

2 094 392,00 Pošta 

516 500,00 Zajištění realizace včetně software 

196 210,00 Mzdy - brigádníci 

362 134,87 Tisk akcií + papír 

3 169 236,87 Celkem 

 

9. Kolik schází ještě akcií k výměně a kolik akcionářů si ještě akcie nevyměnilo? 

 

Doposud si výměnu provedlo celkem 17.000 akcionářů, vyměněno bylo 3,540.413 ks 

akcií. 

  

10. Kdy bude ukončena výměna akcií? 

 

Výměna akcií byla přerušena z důvodu epidemiologické situace z důvodu rizika 

onemocnění COVID 19 v České republice. Vedení společnosti nemůže predikovat další 

vývoj této skutečnosti vis major. Původně byl předpoklad ukončení výměny akcií do 

konce roku 2020. 

 

11. Jaké jsou očekávány další náklady na výměnu akcií za rok 2020? 

 

Nelze předvídat, nevíme, jaké množství akcionářů ještě dorazí a kdo zvolí distanční 

formu. 
 

S pozdravem 

 

 

Mgr. Ing. Miroslav Frank 

email:  




